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1) Zahájení Vědecké rady FPH (prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D.) 
 
Děkan, prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., zahájil zasedání Vědecké rady Fakulty 
podnikohospodářské (VR FPH), přivítal přítomné členy a seznámil je s programem zasedání. 
 
VR FPH má celkem 42 členů, z nichž bylo na zasedání přítomno 30. Žádné námitky nebyly 
vzneseny. 
 

2) Habilitační přednáška Efthymii Kottiky, Ph.D. (doc. Ing. 
Marek Hudík, Ph.D.) 

 
Proděkan pro výzkum a doktorské studium, doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., představil 
Efthymii Kottiku, Ph.D., která působí jako odborná asistentka na Katedře marketingu 
Fakulty podnikohospodářské, Vysoké školy ekonomické v Praze. Dříve působila na 
akademických postech v Anglii (University of Greenwich) a také v Řecku (IST Business 
College /University of Hertfordshire). 
 
Na základě žádosti uchazečky bylo zahájeno habilitační řízení dne 26. 9. 2023 v oboru 
Management a manažerská ekonomie. Dne 18. 10. 2023 zvolila VR FPH v souladu se 
zákonem č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, ve smyslu § 72 odst. 5 komisi 
v následujícím složení: 
 
Komise 
 
Předseda komise prof. Ing. Hana Machková, CSc.  Vysoká škola ekonomická, 

Fakulta mezinárodních vztahů. 
Prorektorka pro mezinárodní vztahy. 
Obor jmenovacího řízení: Mezinárodní obchod. 

Členové komise prof. Ing. Ferdinand Daňo, Ph.D. Ekonomická univerzita 
v Bratislavě, Obchodná fakulta. 
Obor jmenovacího řízení: Obchod a marketing.  
doc. Mgr. Zuzana Chytková, Ph.D. Vysoká škola ekonomická, 
Fakulta mezinárodních vztahů, Katedra marketingu. 
Obor habilitačního řízení: Management a manažerská ekonomie. 
doc. PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D. Univerzita Karlova, Fakulta 
sociálních věd. 
Obor habilitačního řízení: Mediální studia. 
doc. Ing. Peter Drábik, Ph.D. Ekonomická univerzita 
v Bratislave, Obchodná fakulta. 
Obor habilitačního řízení: Obchod a marketing. 

  
Téma habilitační práce: Strategic Business Orientations. 
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Dne 21. 6. 2023, na zasedání Vědecké rady FPH, bylo stanoveno následující téma habilitační 
přednášky: When brands are under attack on social media: Presenting a more 
resilient approach to social media storms. 
 
Jako skrutátoři se přihlásili: doc. PhDr. Ing. Eva Jarošová, Ph.D., a doc. Ing. Tomáš Pavelka, 
Ph.D. Vědecká rada je FPH jednomyslně schválila.  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., předal slovo předsedkyni habilitační komise prof. Ing. Haně 
Machkové, CSc., která uvedla průběh jednání komise a její závěrečná ustanovení. 
 
Předsedkyně habilitační komise, prof. Ing. Hana Machková, CSc., si vzala slovo a shrnula 
jednání komise. Dne 12. 12. 2023 se habilitační komise usnesla, že o vypracování posudků 
habilitační práce budou požádáni následující odborníci: 

• Durdana Ozretič-Došen, Ph.D.  
• doc. PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D.  

• doc. Ing. Václav Stříteský, Ph.D. 
 
Na setkání dne 5. 3. 2024 se habilitační komise seznámila s posudky a konstatovala, že 
všichni oponenti doporučují, aby byla habilitační práce Efthymii Kottiky, Ph.D., postoupena 
k dalšímu habilitačnímu řízení. Komise na tomto jednání vyslovila pochybnosti ohledně 
plnění kritérií uchazečky v oblasti publikační činnosti a obrátila se na děkana FPH, prof. Ing. 
Jiřího Hnilicu, Ph.D., s žádostí o upřesňující informace týkající se kategorizace odborných 
vědeckých článků a příspěvků z prestižních mezinárodních konferencí. Děkan FPH, prof. 
Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., ve své odpovědi uvedl, že současná metodika hodnocení uplatňovaná 
při habilitačním řízení předpokládá profil převážně domácího akademika, a její aplikace na 
zahraniční kandidáty může být v některých aspektech problematická. Důsledkem tohoto 
nesouladu jsou problémy s klasifikací některých vědeckých výstupů. 
 
Předsedkyně habilitační komise dále uvedla, že komise hodnotila pedagogické vzdělání 
habilitantky. Habilitantka působila na akademických pozicích v Anglii a v Řecku, v 
současnosti je zaměstnána na VŠE, kde vedla 15 diplomových prací. Kromě toho se 
habilitantka věnuje vědecko-výzkumné činnosti a aktivně se zapojuje do aplikovaného 
výzkumu na FPH. Její publikační činnost je rozsáhlá; v současnosti má v recenzním řízení 
čtyři články v žurnálech v Q1 (D1) nebo Q1 (D2) dle AIS. 

 

Dalšího setkání habilitační komise dne 5. 6. 2024 se zúčastnili čtyři členové komise (jedna 
členka byla omluvena).  Komise na tomto jednání konstatovala, že Efthymia Kottika, Ph.D., 
splnila požadavky v oblasti publikační činnosti a vyhodnotila její působení v souladu 
s kritérii uplatňovanými při habilitačním řízení na VŠE v Praze. Následně komise přistoupila 
k tajnému hlasování, které skončilo nerozhodně. Dva členové komise se vyjádřili pro 
jmenování Efthymii Kottiky, Ph.D., docentkou, dva členové komise se vyjádřili proti 
jmenování. 
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., požádal doc. Ing. Václav Stříteského, Ph.D., aby shrnul svůj 
oponentský posudek. Doc. Ing. Václav Stříteský, Ph.D., uvedl, že práce Efthymie Kottiky, 
Ph.D., je logicky strukturovaná a obsahuje dvě klíčové kapitoly. První kapitola se věnuje 
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podnikatelské a tržní orientaci. Druhá kapitola je věnována konceptu strategie řízení trhu 
a identifikuje nedostatek kvantitativních studií na dané téma. Doc. Ing. Václav Stříteský, 
Ph.D., dále uvedl, že práce je kvalitně napsaná a její autorka dokladuje vysokou odbornou 
úroveň. Nedostatky práce jsou minimální.  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., předal slovo doc. PhDr. Denise Hejlové, Ph.D., která uvedla, 
že se závěry v jejím posudku shodují se závěry posudku doc. Ing. Václava Stříteského, Ph.D. 
Obě části habilitační práce jsou dobře zpracovány, autorka používá jak kvantitativní, tak 
kvalitativní metody. Doc. PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D., vznesla drobné výhrady ke 
strukturaci textu a k pořadí jednotlivých odstavců.  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., následně shrnul posudek oponentky Durdany Ozretič-Došen, 
Ph.D., která ve svém posudku uvedla, že habilitační práce představuje ucelené vědecké dílo 
vysoké akademické úrovně s originálním přínosem pro obor. 
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., poděkoval přítomným oponentům za shrnutí a předal slovo 
Efthymii Kottice, Ph.D. 
 
Přednáška na téma: When brands are under attack on social media: Presenting a more 
resilient approach to social media storms 
 
Prezentace se skládala ze tří částí: dosavadní kariéra a výsledky habilitantky, přednáška na 
téma bouře v sociálních médiích a plány habilitantky do budoucna. Co se týče dosavadní 
kariéry, zmínila Efthymia Kottika, Ph.D., své studium a pracovní zkušenosti ve třech zemích. 
Zmínila také své zkušenosti s výukou a výzkumnými projekty a hovořila o oceněních, která 
získala.  Poté se Efthymia Kottika, Ph.D., zaměřila na své hlavní výzkumné téma, a to 
disrupce a způsoby, jak se v nich mohou společnosti orientovat.  Popsala svůj výzkum o tom, 
jak malé a střední podniky přežily řeckou finanční krizi. Efthymia Kottika, Ph.D., rovněž 
hovořila o svém výzkumu organizací. Dále zmínila, že má 22 plných textů prezentovaných 
na předních konferencích se systémem recenzního řízení a dalších 8 na jiných 
mezinárodních konferencích. 
 
Dále Efthymia Kottika, Ph.D., hovořila o hlavním tématu své habilitační prezentace: „Když 
jsou značky napadány na sociálních sítích: Představení odolnějšího přístupu k bouřím na 
sociálních sítích“. Vysvětlila roli posílení postavení spotřebitelů při vzniku fenoménu bouří 
na sociálních médiích. Zmínila také, že v současnosti není dostatek výzkumu zaměřeného na 
konstruktivnější přístupy k řešení těchto bouří. Následně představila výzkum, na němž se 
podílela, a který analyzuje případ bouře na sociálních médiích kodaňské zoo. Vysvětlila 
dynamiku této bouře na sociálních médiích a způsob, jakým ji manažeři zvládli tak, že posílili 
značku společnosti díky transparentnosti a zachování jejích základních hodnot. Na základě 
svého výzkumu také poskytla doporučení, jak mohou manažeři efektivněji zvládat bouře 
sociálních médií. 
 
Efthymia Kottika, Ph.D., se poté zaměřila na další fázi svého výzkumu, která vedla 
k spoluautorství knihy Social Media Storms: Empowering Leadership Beyond Crisis 
Management, vydané nakladatelstvím Routledge. Kniha popisuje mimo jiné fenomén bouří 
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v sociálních médiích, výměnu moci mezi spotřebiteli a značkami a odolnější přístup k řízení 
tohoto fenoménu. Efthymia Kottika, Ph.D., zmínila, že kniha obsahuje kvantitativní výzkum 
226 manažerů, který odhalil, že více než polovina manažerů nemá ve svých firmách plán, jak 
se s bouří sociálních médií vypořádat. Také stručně představila případové studie, které 
analyzují různé typy bouří sociálních médií.  
 
Dále se Efthymia Kottika, Ph.D., věnovala nejnovějšímu vývoji v této oblasti a představila 
případy nevládních organizací, které by mohly bouře na sociálních sítích využít jako 
nátlakový nástroj proti společnostem. Efthymia Kottika, Ph.D., rovněž popsala, jak mohou 
některé organizace využívat polarizované společnosti a vytvářet záměrně bouře na sociálních 
sítích, aby se efektivněji přeorientovaly na své cílové publikum. Dále Efthymia Kottika, 
Ph.D., vysvětlila, jak spoluvytvářela simulaci bouří na sociálních sítích, která byla použita 
pro vzdělávací a výzkumné účely. Její nový výzkum tuto simulaci využívá a po analýze 736 
příspěvků na Facebooku identifikoval klíčové body během interakce mezi zákazníkem a 
manažerem. Simulace byla použita ke školení více než 350 odborníků ve Francii a na Kypru. 
 
Závěrem Efthymia Kottika, Ph.D., popsala svůj současný výzkum. Poté poděkovala za 
pozornost a následovala diskuse. 
 
Diskuse: 
První otázku uvedenou v oponentském posudku Durdany Ozretic-Dosen, Ph.D., přednesl 
doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.: „Na základě výzkumu, který jste provedla v souvislosti s krizí, 
jaké příležitosti mohou turbulentní podmínky nabídnout firmám?“ 
 
Efthymia Kottika, Ph.D., uvedla, že ve studiích zaměřených na turbulence zjistili, že tyto 
podmínky mohou skutečně představovat příležitost pro společnosti. V rámci výzkumu 
zaměřeného na finanční krizi a malé a střední podniky zjistili, že mnoho společností se stalo 
více extrovertními, vyvinuly nové produkty, zlepšily kvalitu svých výrobků, změnily 
strukturu nákladů, zvýšily efektivitu a podobně.  

Při výzkumu turbulencí na trhu odhalili, že hybatelé trhu mohou dosáhnout finanční 
a zákaznické výkonnosti, dobré pověsti a trvalé konkurenční výhody. Ve studiích týkajících 
se bouří na sociálních sítích ukázali, že pokud společnosti efektivně analyzují dynamiku 
bouří a řídí se a komunikují své základní hodnoty, mohou zvýšit důvěryhodnost a image své 
značky. Ve výzkumu krize Covid-19 a dodavatelských řetězců v automobilovém průmyslu 
zmapovali transformace, které zvýšily odolnost společností vůči novým krizím. Identifikovali 
také řadu příležitostí: realizace skrytého výrobního potenciálu společnosti, zlepšení image 
spolehlivého partnera, lepší poznání potřeb zákazníků a posílení budoucí spolupráce, 
extroverze, akvizice atd. 

Doc. Ing. Václav Stříteský, Ph.D., se dotázal, zda výzkum v odvětvích služeb ukázal, že 
podnikatelská orientace zřejmě ovlivňuje výkonnost malých firem, nikoli velkých. Jak lze 
tento jev vysvětlit? 
 
Dle Efthymii Kottiky, Ph.D., se jedná o výzkum Núñez-Pomar et al. (2016), který uvedla v 
části přehledu literatury. Malé podniky mohou být podnikavější (např. jsou flexibilnější, 
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mohou se rychle přizpůsobovat měnícímu se prostředí, mohou být rizikovější). Velikost 
může vytvářet obtíže pro podnikatelské iniciativy. Také v malých firmách je 
podnikatel/vedoucí pracovník prvořadý a vedoucí pracovníci hrají důležitou roli při 
posilování vztahu podnikatelská orientace – výkonnost. 
 
Dále se doc. Ing. Václav Stříteský, Ph.D., dotázal, zda výsledky výzkumu ukazují, že přeživší 
podniky přijaly strategii zlepšování kvality výrobků a služeb. Lepší kvalitu jako důvod přežití 
však zkoumané podniky uváděly relativně méně často (17. místo ve srovnání se snižováním 
nákladů jako nejčastěji uváděným důvodem). To vyvolává otázku, jak tento zjevný rozpor 
vysvětlit. 
 
Efthymia Kottika, Ph.D., uvedla, že otázka „Jaké byly důvody přežití“ byla první, obecně 
otevřená otázka výzkumu, takže účastníci nemysleli hned na strategii. Majitelé malých 
a středních podniků se nad tím zamysleli a uvedli řadu důvodů pramenících z vnějšího 
prostředí (např. loajální zákazníci), podniku (např. žádné úvěry), taktiky (např. snižování 
nákladů a cen) a osobního přístupu (např. tvrdá práce). Později účastníkům pokládala 
otázky týkající se taktik a strategií. 
 
Doc. Ing. Ondřej Dvouletý, Ph.D., MSc., požádal o rozvedení teoretických základů bouří 
v sociálních médiích.  
 
Efthymia Kottika, Ph.D., odpověděla, že postupovali multidisciplinárně, neboť tento 
fenomén má komplikovanou povahu. Jde například o komunikaci, ale také o zkoumání 
povahy negativních emocí, jako je hněv, jak jsou vyjadřovány na sociálních sítích. V případě 
hněvu předchozí výzkumy ukázaly, že zanechává silné afektivní stopy v epizodické paměti. 
Lidé si zapamatují, jak jste se k situaci chovali, když byli rozzlobení. 
 
Efthymia Kottika, Ph.D., dále zmínila, že k efektivnějšímu zvládání bouře sociálních médií 
potřebují manažeři pochopit relevantní faktory pro posouzení bouře, pochopit povahu 
hněvu, mít pevné základy a vědět, co jejich organizace představuje, otevřeně hovořit o 
základních hodnotách a komunikovat je, být transparentní za účelem získání respektu 
spotřebitelů, kolegů a médií a používat odborný jazyk a vědecké důkazy, aby lidé mohli 
pochopit, jak věci fungují. 
 
Prof. Ing. Martin Lukeš, Ph.D., uvedl příklad malé a střední firmy, která byla napadena bouří 
na sociálních sítích, kterou pravděpodobně vyvolala konkurence. Zeptal se, zda je zvládání 
bouří na sociálních sítích použitelné i v případě malých a středních podniků.  
 
Efthymia Kottika, Ph.D., odpověděla, že i v případě bouře sociálních médií v kodaňské 
zoologické zahradě rozhodoval o tom, jak se s bouří vypořádat, malý tým manažerů. Také 
výzkum se simulovanými daty bouře na sociálních médiích se zaměřuje na poměrně malý 
hotel. Závěry výzkumu ukazují, jak je důležité analyzovat charakteristiky bouře (například 
zda je vyvolána zákaznickou základnou firmy nebo ne) a zamyslet se nad základními 
hodnotami společnosti, když bouře udeří, by mohly být použitelné i pro malé a střední 
podniky. Také odborníci, které výzkumný tým školil ve Francii a na Kypru, nepracují všichni 
ve velkých korporacích. 
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Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., se zeptal, do jaké míry lze závěry případových studií zobecnit.  
 
Efthymia Kottika, Ph.D., odpověděla, že je zobecnit nemůžeme, protože výstupy je třeba 
opatrně aplikovat v jiných kontextech. Analýza více případů nám však pomáhá osvětlit 
fenomén, který má dynamickou povahu, vyvíjí se a je stále nedostatečně prozkoumán. 
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., zahájil neveřejnou část. Efthymia Kottika, Ph.D., se vzdálila 
a proběhlo hlasování o udělení titulu docentka. 
 
Pro: 29 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
Neplatný hlas: 1  
 
VR FPH navrhla udělit paní Efthymii Kottice, Ph.D., titul „docentka“. 
 
Závěr: Vědecká rada má celkem 42 členů, pro přijetí návrhu je třeba minimálně 22 kladných 
hlasů. Přítomno bylo 30 členů VR. Pro udělení vědecké hodnosti se v tajném hlasování 
vyjádřilo 29 členů, žádný člen nebyl proti, 1 člen hlasoval neplatně. 
 

3) Zahájení habilitačního řízení Mgr. Ireny Descubes, Ph.D., 
MA, MBA (doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.) 

 

Proděkan, doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., uvedl Mgr. Irenu Descubes, Ph.D., MA, MBA, která 
působí na Rennes School of Business jako Associate Professor. 
 
Na základě žádosti uchazečky bylo dne 21. 8. 2024 zahájeno děkanem fakulty habilitační 
řízení v oboru Management a manažerská ekonomie. Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., 
představil navrhovanou komisi pro habilitační řízení v následujícím složení: 
 
 

Předseda komise prof. Ing. et Ing. Ondřej Machek, Ph.D. 
Vysoká škola ekonomická, Fakulta podnikohospodářská, Katedra 
strategie. 
Obor jmenovacího řízení: Management a manažerská ekonomie. 
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Členové komise doc. Ing. Mgr. et Mgr. Štěpán Bahník, Ph.D. 
Vysoká škola ekonomická, Fakulta podnikohospodářská, Katedra 
strategie. 
Obor habilitačního řízení: Management a manažerská ekonomie. 
doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D. 
Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně, Fakulta managementu 
a ekonomiky. 
Prorektorka pro rozvoj 
Obor habilitačního řízení: Management a ekonomika podniku. 
prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. 
Univerzita Pardubice, Fakulta ekonomicko-správní. 
Děkan 
Obor jmenovacího řízení: Veřejná ekonomie. 
prof. Ing. Miroslav Žižka, Ph.D. 
Technická univerzita v Liberci, Ekonomická fakulta, Katedra 
podnikové ekonomiky a managementu.  
Prorektor pro vzdělávání a vnitřní legislativu 
Obor jmenovacího řízení: Management a ekonomika podniku. 
 

 
Proběhlo hlasování o složení komise pro habilitační řízení Mgr. Ireny Descubes, Ph.D., MA, 
MBA: 
 
Pro: 29 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 
Složení habilitační komise pro Mgr. Irenu Descubes, Ph.D., MA, MBA, bylo schváleno.  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.,  představil témata habilitačních přednášek: 
 
1) Mezikulturní vyjednávání: Teorie a aplikace v mezinárodním managementu. 

2) Firemní společenská odpovědnost (CSR) a udržitelnost: Dynamika, výzvy a strategie 
v měnícím se globálním prostředí. 

3) Sociální inovace a podnikové strategie: Případové studie sociálních podniků 
a udržitelného rozvoje. 

Proběhlo hlasování o doporučení tématu habilitační přednášky Mgr. Ireny Descubes, Ph.D., 
MA, MBA: 
 
Pro téma 1) 6 hlasů 
Pro téma 2) 11 hlasů 
Pro téma 3) 13 hlasů 
 

https://www.google.com/maps/search/?api=1&query=Univerzita+Tom%C3%A1%C5%A1e+Bati+ve+Zl%C3%ADn%C4%9B%2C+Fakulta+managementu+a+ekonomiky%2C+Mostn%C3%AD+5139%2C+760+01+Zl%C3%ADn%2C+%C4%8Cesk%C3%A1+republika
https://www.google.com/maps/search/?api=1&query=Univerzita+Tom%C3%A1%C5%A1e+Bati+ve+Zl%C3%ADn%C4%9B%2C+Fakulta+managementu+a+ekonomiky%2C+Mostn%C3%AD+5139%2C+760+01+Zl%C3%ADn%2C+%C4%8Cesk%C3%A1+republika
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VR FPH doporučila komisi téma č. 3 „Sociální inovace a podnikové strategie: Případové 
studie sociálních podniků a udržitelného rozvoje“. 

 

4) Zahájení habilitačního řízení Ing. Jaroslava Schönfelda, 
Ph.D. (doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.) 

 
Proděkan, doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., uvedl Ing. Jaroslava Schönfelda, Ph.D., který 
působí jako odborný asistent na Katedře strategie Fakulty podnikohospodářské Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
 
Na základě žádosti uchazeče bylo dne 24. 10. 2024 zahájeno děkanem fakulty habilitační 
řízení v oboru Management a manažerská ekonomie. Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., 
představil navrhovanou komisi pro habilitační řízení v následujícím složení: 

 
Předseda komise prof. Ing. Jiří Dvořáček, CSc. 

Vysoká škola ekonomická, Fakulta podnikohospodářská, Katedra 
strategie. 
Obor jmenovacího řízení: Organizace a řízení podniku. 

Členové komise prof. Ing. František Freiberg, CSc. 
České vysoké učení technické, Fakulta strojní, Ústav řízení 
a ekonomiky podniku.  
Obor jmenovacího řízení: Řízení a ekonomika podniku. 
prof. Ing. Ivan Jáč, CSc.  
Technická univerzita v Liberci, Ekonomická fakulta, Katedra 
podnikové ekonomiky a managementu. 
Obor jmenovacího řízení: Organizace a řízení podniku.  
prof. Ing. PhDr. Lucie Severová, Ph.D.  
Česká zemědělská univerzita, Provozně ekonomická fakulta, 
Katedra ekonomických teorií. 
Proděkanka pro studijní a pedagogickou činnost s působností 
prezenčního studia.  
Obor jmenovacího řízení: Podniková a odvětvová ekonomika 
prof. Ing. Dr. Róbert Štefko, Ph.D. 
Prešovská univerzita, Fakulta manažmentu, ekonomiky a 
obchodu, Katedra marketingu a medzinárodného obchodu. 
Děkan fakulty. 
Obor jmenovacího řízení: Podniková ekonomika a management. 

 
 
Proběhlo hlasování o složení komise pro habilitační řízení Ing. Jaroslava Schönfelda, Ph.D.: 
 
Pro: 29 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

https://www.unipo.sk/fakulta-manazmentu-ekonomiky-a-obchodu/
https://www.unipo.sk/fakulta-manazmentu-ekonomiky-a-obchodu/
https://www.unipo.sk/fakulta-manazmentu/katedry/kat-marketingu/
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Složení habilitační komise pro Ing. Jaroslava Schönfelda, Ph.D., bylo schváleno.  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.,  představil témata habilitačních přednášek: 
 
1) Ekonomické aspekty implementace směrnice EU o Preventivní restrukturalizaci. Nová 
etapa koncepce sanačních procesů a její implementace do českého právního řádu. Jsou 
splněny předpoklady pro její úspěšné využití? 

2) Role bankovního sektoru v preventivní restrukturalizaci podniků. Vliv bank a finančních 
institucí na proces preventivní restrukturalizace. 

3) Vliv interních a externích determinant na formální a neformální restrukturalizace 
podniků v ČR. Závěry z výzkumu dopadů těchto determinant na efektivitu sanačních 
procesů. Poznatky z aplikace moratoria jako nástroje pro prevenci úpadku a reorganizaci 
podle insolvenčního zákona. 

Proběhlo hlasování o doporučení tématu habilitační přednášky Ing. Jaroslava Schönfelda, 
Ph.D.: 
 
Pro téma 1) 1 hlas 
Pro téma 2) 14 hlasů 
Pro téma 3) 15 hlasů 
 
VR FPH doporučila komisi téma č. 3 „Vliv interních a externích determinant na formální 
a neformální restrukturalizace podniků v ČR. Závěry z výzkumu dopadů těchto determinant 
na efektivitu sanačních procesů. Poznatky z aplikace moratoria jako nástroje pro prevenci 
úpadku a reorganizaci podle insolvenčního zákona“. 

 

5) Zahájení habilitačního řízení Lorraine Marie Uhlaner, Ph.D. 
(doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D.) 

 
Proděkan, doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., uvedl Lorraine Marie Uhlaner, Ph.D., která působí 
jako odborná asistentka na Katedře strategie Fakulty podnikohospodářské Vysoké školy 
ekonomické. 
 
Na základě žádosti uchazečky bylo dne 8. 11. 2024 zahájeno děkanem fakulty habilitační 
řízení v oboru Management a manažerská ekonomie. Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., 
představil navrhovanou komisi pro habilitační řízení v následujícím složení: 
 
 

Předseda komise prof. Ing. Anna Pilková, Ph.D., MBA 
Univerzita Komenského v Bratislavě, Fakulta managementu. 
Obor jmenovacího řízení: Management 
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Členové komise doc. Ing. Ondřej Dvouletý, Ph.D., MSc. 
Vysoká škola ekonomická, Fakulta podnikohospodářská, Katedra 
podnikání. 
Obor habilitačního řízení: Podniková ekonomika a management.  
doc. Ing. Jarmila Duháček Šebestová, Ph.D. 
Slezská univerzita v Opavě, Obchodně podnikatelská fakulta 
v Karviné, Katedra podnikové ekonomiky a managementu.  
Obor habilitačního řízení: Podniková ekonomika a management. 
doc. Ing. Petr Houdek, Ph.D. 
Vysoká škola ekonomická, Fakulta podnikohospodářská, Katedra 
managementu. 
Obor habilitačního řízení: Podniková ekonomika a management. 
doc. Ing. Petra Rydvalová, Ph.D. 
Technická univerzita v Liberci, Ekonomická fakulta, Katedra 
podnikové ekonomiky a managementu. 
Zástupkyně vedoucího katedry. 
Obor habilitačního řízení: Podniková ekonomika a management. 
 

 

Proběhlo hlasování o složení komise k habilitačnímu řízení Lorraine Marie Uhlaner, Ph.D.: 
 
Pro: 29 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 
Složení habilitační komise pro Lorraine Marie Uhlaner, Ph.D., bylo schváleno. Doc. Ing. 
Marek Hudík, Ph.D., představil témata habilitačních přednášek: 
 
1) The Relational goods concept and how it enhances our understanding of social capital in 
the SME context. 

2) Do family-owned and nonfamily firms operate in the same way? Some things we can say 
about family vs. nonfamily business management. 

3) An understanding of bridging social capital in the SME context: bridging behaviors, 
bridging social capital and network mobilization. 
 
Pro téma 1) 1 hlas 
Pro téma 2) 16 hlasů 
Pro téma 3) 13 hlasů 
 
VR FPH doporučila komisi téma č. 2 „Do family-owned and nonfamily firms operate in the 
same way? Some things we can say about family vs. nonfamily business management“. 
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6) Strategický záměr vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty 
podnikohospodářské Vysoké školy ekonomické v Praze pro 
roky 2025–2026 

 
 
Děkan, prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., představil strategický záměr a uvedl, že současná verze 
dokumentu se obsahově nemění, ale došlo v něm k formálním úpravám tak, aby odpovídal 
současným potřebám. 
  
Prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., požádal přítomné, aby vznesli své dotazy a připomínky. Doc. 
PhDr. Ing. Eva Jarošová, Ph.D., dodala, že by v tomto dokumentu měla být uvedena také 
podpora duševního zdraví zaměstnanců.  
 
Ing. Rut Bízková se dotázala, zda budou posilovány mezinárodní aktivity školy. Dle 
dostupných informací není příliš mnoho účastníků výměnného programu studentů 
ERASMUS a pobyty jsou i přes podporu drahé. Prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., uvedl, že 
výjezdy se pro celou VŠE administrují v rámci centralizovaného pracoviště. Dále je třeba si 
uvědomit, že 500 studentu FPH je zahraničních a tito už mají menší potřebu vyjíždět do 
zahraničí.  
 
Výsledky hlasování o schválení Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty 
podnikohospodářské Vysoké školy ekonomické v Praze pro roky 2025–2026: 
 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
 
Strategický záměr vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty podnikohospodářské Vysoké školy 
ekonomické v Praze pro roky 2025–2026 byl schválen. 
 
 

7) Různé 
 

I. Schválení nových členů komisí  
 
Doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D., předložil schválení níže uvedených akademických pracovníků 
do komisí (v anglických i českých programech): 

 
prof. Ing. Šárka Laboutková, Ph.D. 
 
- školitelka v českých i anglických doktorských programech: 

• Management a manažerská ekonomie/ Management and Managerial Economics 
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Výsledky hlasování o jmenování prof. Ing. Šárky Laboutkové, Ph.D.: 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
 

prof. Ing. PhDr. Ing. Vladimír Tomšík, Ph.D. et Ph.D. 
 
- externím členem komise pro obhajoby doktorských disertačních prací v českých 
i anglických doktorských programech: 

• Management a manažerská ekonomie/ Management and Managerial Economics 

Výsledky hlasování o jmenování prof. Ing. PhDr. Ing. Vladimíra Tomšíka, Ph.D. et Ph.D.: 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0  
 
doc. Mgr. Pavel Zahrádka, Ph.D. 
 
-  školitelem v českých i anglických doktorských programech: 

• Management a manažerská ekonomie/ Management and Managerial Economics 

Výsledky hlasování o jmenování doc. Mgr. Pavla Zahrádky, Ph.D.: 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 

 
Ing. Petr Bartoš, Ph.D. 
 
- člen zkušebních komisí pro státní závěrečné zkoušky, člen zkušebních komisí pro obhajoby 
bakalářských a diplomových prací v bakalářských studijních programech: 

• Podniková ekonomika a management 
• Arts management 
• Bachelor of Business Administration 

a v magisterských studijních programech: 

• Management 
• Arts management 
• CEMS/ Master in International Management 
• Master in Management 
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Výsledky hlasování o jmenování Ing. Petra Bartoše: 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0  
 

Jana Kovářová, MSc  
 
- členka zkušebních komisí pro státní závěrečné zkoušky a členka zkušebních komisí pro 
obhajoby bakalářských prací v bakalářských studijních programech: 

• Podniková ekonomika a management 
• Arts management 
• Bachelor of Business Administration 

Výsledky hlasování o jmenování Jany Kovářové, MSc: 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 

 
Ing. Igor Kukliš  
 
- vedoucí bakalářských prací, člen komise pro státní bakalářské zkoušky a člen komise pro 
obhajoby bakalářských prací v bakalářských studijních programech: 

• Podniková ekonomika a management 
• Arts management 
• Bachelor of Business Administration 

Výsledky hlasování o jmenování Ing. Igora Kukliše: 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 

 
Ing. Jitka Špeciánová, Ph.D. 
 
- členka zkušebních komisí pro státní závěrečné zkoušky, členka zkušebních komisí pro 
obhajoby bakalářských a diplomových prací v bakalářských studijních programech: 

• Podniková ekonomika a management 
• Arts management 
• Bachelor of Business Administration 

 

 



 

15 
 

Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta podnikohospodářská 

a v magisterských studijních programech: 

• Management 
• Arts management 
• CEMS/ Master in International Management 
• Master in Management 

 
Výsledky hlasování o jmenování Ing. Jitky Špeciánové, Ph.D.: 
Pro: 30 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0  
 

8) Závěr zasedání 
 
Děkan Fakulty podnikohospodářské poděkoval přítomným za jejich účast a pozval je na další 
zasedání, která se budou konat v těchto termínech: 19. 3. a 11. 6. 2025. 
 
 
 
Zapsala: Ing. Mgr. Monika Höslová 
 
Schválil: prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D. 


